
 O B E C   B R A C O V C E 

 

 

ZÁPISNICA 

 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Bracovciach mimo plánu činnosti 

konaného dňa 31. marca 2022 o 16:00 hod. v zasadačke OcÚ 

 

 

 

 

PRÍTOMNÍ 

 

STAROSTKA OBCE:  PhDr. Ivana Kolesnáčová 

POSLANCI: Marek Dóci, Ján Džubanský, Anton Žofčák,  

Imrich Hrubý, Martin Šamudovský, René Eštok 

 

NEPRÍTOMNÍ 

 

OSPRAVEDLNENÍ: Anton Mihaľo 

NEOSPRAVEDLNENÍ:    

 

ĎALŠÍ PRÍTOMNÍ:   Bc. Marianna Šamudovská- zapisovateľka/matrikárka 

      

 

 

Návrh  programu: 
 

1. Otvorenie zasadnutia OZ 

2. Schválenie overovateľov zápisnice 

3. Kontrola uznesenia OZ 

4. Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

5. Schválenie spolufinancovania na projekt: Zvýšenie energetickej účinnosti 

administratívnej budovy 

6. Zriadenie vecného bremena na pozemku, parc.č. KN E 491/1 pre VDS, a.s. v kat. úz. 

Bracovce 

7. Žiadosť o poskytnutie dotácie 

8. Rôzne 

9. Diskusia 

10. Záver 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



PRIEBEH ROKOVANIA ZASADNUTIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 
 

 

 

K bodu  1: 

Otvorenie zasadnutia OZ 

 Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce PhDr. Ivana Kolesnáčová, 

ktorá privítala poslancov a prítomných na zasadnutí. Skonštatovala, že na zasadnutí sú prítomní 

šiesti poslanci, jeden poslanec sa ospravedlnil. Obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

   

 K bodu 2: 

Schválenie overovateľov zápisnice 

 Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a poslancami schválení poslanci Ján 

Džubanský a Marek Dóci.  

 

Hlasovanie   

Za: 6- Marek Dóci, Ján Džubanský, Anton Žofčák, Imrich Hrubý, Martin Šamudovský, René 

Eštok 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasoval: 0  

Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

K bodu 3: 

Kontrola uznesenia 

 Kontrolu uznesení zo zasadnutia OZ, ktoré sa uskutočnilo 3. marca 2022 vykonala 

starostka obce, ktorá poslancov oboznámila s prijatými uzneseniami a konštatovala, že 

uznesenia sú splnené, prípadne sa plnia. 

 

K bodu 4: 

Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

Starostka obce predložila návrh programu na rokovanie OZ, ktorý poslanci obdŕžali 

v pozvánke. Poslanci nemali k predloženému programu žiadne pripomienky. Návrh programu 

bol schválený.   

 

Návrh  programu: 

 

1. Otvorenie zasadnutia OZ 

2. Schválenie overovateľov zápisnice 

3. Kontrola uznesenia OZ 

4. Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

5. Schválenie spolufinancovania na projekt: Zvýšenie energetickej účinnosti 

administratívnej budovy 

6. Zriadenie vecného bremena na pozemku, parc.č. KN E 491/1 pre VDS, a.s. v kat. úz. 

Bracovce 

7. Žiadosť o poskytnutie dotácie 

8. Rôzne 

9. Diskusia 

10. Záver 

 

 



Hlasovanie   

Za: 4- Marek Dóci, Ján Džubanský, Anton Žofčák, Imrich Hrubý Martin Šamudovský, René 

Eštok 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasoval: 0  

Neprítomí na hlasovaní: 0 

    

 

K bodu 5: 

Schválenie spolufinancovania na projekt: Zvýšenie energetickej účinnosti 

administratívnej budovy 

 

Starostka obce informovala, že obci bola schválená dotácia na projekt Zvýšenie energetickej 

účinnosti administratívnej budovy z Environmentálneho fondu vo výške 400.000 €, spoluúčasť 

obce je minimálne 5% z tejto sumy. Verejné obstarávanie bolo ukončené, prebehla kontrola, 

kde bola vyhodnotená najnižšia ponuka. Na základe toho bola podpísaná zmluva s firmou 

EURO-BAU s.r.o.,  vo výške 455 999,99 eur  , na demontáž a likvidáciu azbesto-cementovej 

krytiny má obec podpísanú objednávku s firmou Azbestgroup s.r.o. na sumu 7 eur/m2, kde sa 

predpokladá približne 1 000 m2, starostka obce navrhuje schváliť spolufinancovanie vo výške 

75.000 €.   

 

Hlasovanie   

Za: 4- Marek Dóci, Ján Džubanský, Anton Žofčák, Imrich Hrubý Martin Šamudovský, René 

Eštok 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasoval: 0  

Neprítomní na hlasovaní: 0 

 

 

K bodu 6: 

Zriadenie vecného bremena na pozemku, parc. č. KN E 491/1 pre VDS, a.s. v kat. úz. 

Bracovce 

 

V tomto bode starostka obce oboznámila poslancov s problematikou, ohľadom potreby 

zriadenia vecného bremena. Spoločnosť VSD, a.s. bude realizovať výkopové práce a umiestní 

do výkopov elektrický kábel o predpokladanej dĺžke 264 m. Ide o úsek popri miestnej 

komunikácií od dvoch bytových jednotiek k RD č. 228. Navrhuje, aby obecné zastupiteľstvo 

schválilo zriadenie vecného bremena na pozemku, parc. č. 491/1 KN E, Bracovce vo výmere 

4561m2 v obci Bracovce, zapísaného na LV č. 1126, za jednorazovú odplatu 300 eur.  

 

Hlasovanie   

Za: 4- Marek Dóci, Ján Džubanský, Anton Žofčák, Imrich Hrubý Martin Šamudovský, René 

Eštok 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasoval: 0  

Neprítomní na hlasovaní: 0 

 

 



 

K bodu 7: 

Žiadosť o poskytnutie dotácie 

 

Dňa 21.3.2022 bola doručená žiadosť od ZO JDS na Slovensku Bracovce o poskytnutie dotácie. 

Finančný príspevok chcú použiť na kultúrno - spoločenské aktivity pre členov JDS Bracovce v 

sume 1.500 eur.  

Poslanci súhlasili nakoľko sa s dotáciou rátalo už pri tvorbe rozpočtu obce na rok 2022. 

 

Hlasovanie   

Za: 4- Marek Dóci, Ján Džubanský, Anton Žofčák, Imrich Hrubý Martin Šamudovský, René 

Eštok 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasoval: 0  

Neprítomní na hlasovaní: 0 

 

K bodu 8: 

Rôzne 

 

V tomto bode starostka obce informovala poslancov, že oslavy 795. výročia obce Bracovce sa 

uskutočnia 19.6.2022. Na oslavy je objednaná ĽH Stana Baláža, FS Bracovskí chlopi a FS 

Zemplín. Vystúpia aj detí zo základnej a materskej školy.  

 

K bodu 13: 

Diskusia 

V rámci diskusie starostka uviedla, že obec stále čaká na refundáciu z KSK za projekt, ktorý sa 

realizoval na základnej škole, ide o sumu približne 90.000 eur.  

 

K bodu 14: 

Záver 

 

 Obecné zastupiteľstvo neprejednávalo viac bodov programu. Pani starostka poďakovala 

prítomným za účasť na zasadnutí a ukončila zasadnutie obecného zastupiteľstva. Schôdza bola 

ukončená o 17:30  hod.   

 

Overovatelia zápisnice:   Ján Džubanský 

                 Marek Dóci 

   

Zapisovateľka:                 Bc. Marianna Šamudovská 

 

Zápisnica bola napísaná a podpísaná starostkou obce. 

 

Bracovce, 03.03.2022  

 

 

        .......................................... 

        PhDr. Ivana Kolesnáčová 

         starostka obce 


